
Fråga till kommunstyrelsensordförande Matilda Hübinette (KNU)

Under våren 2022 fördes en debatt i UNT mellan mig och Mimmi Westerlund (KD) angående
inomhusklimatet på Estrids gård. Där hävdade KD att varje lägenhet skulle ha möjlighet att
påverka sin egen inomhustemperatur. Den befintliga klimatanläggningen via
ventilationssystemet ansågs otillräcklig och man krävde att en luftkonditionering för hela
fastigheten skulle installeras.
Om en sådan installation planeras är det väl rimligt att den också omfattar Wilhelms gård,
även om verksamheten där sker via företaget Vardaga.

Eftersom ansvaret för verksamhetsfastigheter i kommunen faller under kommunstyrelsens
ansvar, blir min fråga till kommunstyrelsens ordförande Matilda Hübinette;

Kommer den SD-stödda majoriteten där KD ingår att låta installera luftkonditionering i
fastigheterna Estrids gård och Wilhelms gård sommaren 2023?
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